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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/22-01/15 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-24 
Rijeka, 29. 12. 2022. 

 
ZAPISNIK 

S 43. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

43. sjednica VMO Mlaka održana je 29.12.2022. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Marin Filčić, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Igor Ivošić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Usvajanje Programa rada za 2023. godinu. 
3. Usvajanje Financijskog plana za 2023. godinu. 
4. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 
       Zaključak 

 
 Vijeće prima na znanje dopis Rijeka Plusa - izmjene i dopune elaborata „Uređenje 

prometa na dijelu ulice Vitomira Širole Paje od spoja sa Vukovarskom ulicom do kbr. 
2 i na dijelu ulice uz kbr. 10“  (sukladno mišljenju Odjela za komunalni sustav): 

 Na ulazu iz Vukovarske ulice predviđa se usmjeravajuće polje obrubljeno fleksibilnim 
stupićima, a u prvom zavoju cik-cak linija uz znak zabrane zaustavljanja i parkiranja. 

 Umjesto prethodno predloženih fleksibilnih stupića kod kbr.10 predlaže se cik-cak 
linija i znak zabrane zaustavljanja i parkiranja. 

 Na privozu prometnice između zgrada kbr. 14 i 16, radijus skretanja osigurava se 
fleksibilnim stupićima. 
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 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav na molbu za postavu 
košarice za smeće na dječje igralište iznad zgrade G. Duella 2 u kojem se navodi da  
ista nije postavljena, jer se u neposrednoj blizini nalaze kontejneri za smeće, pa ne 
mogu udovoljiti zahtjevu.  

 
 Vijeće prima na znanje sljedeći odgovor Rijeka Plusa, te će postupiti po istom: 

„Izvršen je terenski obilazak Zvonimirove ulice (kolno-pješački pristup između kbr. 
18 i kbr. 20). Postavljanje ogradica kojima se štite zelene površine je u nadležnosti 
Direkcije za zajedničke komunalne djelatnosti“.   

 
AD 2 
 
        Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Program rada za 2023. godinu: 
 

1. Zdravstvo – mjerenje tlaka i šećera u krvi 
2. Dan žena 
3. Dani MO 
4. Majčin dan i Dan obitelji 
5. Doček svetog Nikole  
6. Ususret Božiću 

 
AD 3 
 
       Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan za 2023. godinu. 
 
AD 4 
 
       Zaključak:  
 

 Nije bilo prijedloga za raspravu. 
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
 


